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Verslag  
 
Aanwezig: Robert Hicketick, Raf Moens, Patrick Van Caelenberghe, Guido Van Roie, An Van 
Honsté, Rita Debusschere 
Verontschuldigd: Marnix De Mangelaere 

 

1 Goedkeuring verslag VCJ vergadering van 25 juni 2019 

OK 
 

2 Feedback beleidscommissies of RVB op vorige verslagen van VCJ 

a) Geen feedback ontvangen van RVB over voorafgaande goedkeuring door VCJ van wijziging 
competitiereglementen 
Is nog lopende 
 

b) Geen feedback ontvangen van beide beleidscommissies over nieuwe procedure voor controle 
van werptuigen.  
Er zijn in de zomervakantie geen vergaderingen doorgegaan van de beleidscommissies.  
 

3 Opvolging openstaande punten van vorige VCJ verslagen 

a) Examen niveau 3 – evaluatie stage 
Zie dagorde 5e 

 
b) Opleiding Fotofinish operator 

Zie dagorde 5a 
 
c) Klacht MACW – BVV 2b te Ninove op 19 mei 

Zie dagorde 7a 
 

d) Keuringsverslag piste 
Zie dagorde 8a 
 

e) Hoeveelheid werpmateriaal  
Zie dagorde 6a 
 

4 Kennisname verslag NCO (vergadering 27 juni 2019) 

Het verslag werd overlopen. 
 

5 Opleidingen – examens – bijscholingen 

a) Opleiding Fotofinish operator 
Opleiding is vlot verlopen, veel positieve reacties. 
Vraag Maurice Leduc: de vraag stellen aan de clubs wie bereid is om een “stagiair” fotofinish 
operator ervaring te laten opdoen op een wedstrijd. Deze ervaring is nodig om de taak naar 
behoren te kunnen uitoefenen. (Geen vergoeding voor de “stagiair”, is op vrijwillige basis). 
 Clubs informeren via de officiële berichten. 
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b) Opleiding starter 
Opleiding is goed verlopen, toch een aantal bemerkingen van Gerda Cleyman: 

• De groep beperken tot een 8-tal NIEUWE kandidaat starters. 
Voor de reeds bestaande starters kan er eventueel een vervolmakingscursus 
georganiseerd worden. 

• Een opleiding van een halve dag is zeker noodzakelijk (de tijd is te beperkt op een 
avondopleiding).  

• Idealiter is er ook een fotofinisch installatie geïnstalleerd om de toekomstige starters 
de interactie hiermee ook kennis mee laten te maken 

 
c) Opleiding specifieke reglementen para atletiek 

Er is een cursus in de maak mmv Paula en Mieke.  
 
d) Examen niveau 1 – evaluatie en opvolging 
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Abdirazakova Gulnar BVAC 5191112 Antwerpen       
Daniels Marc ACHL 5155128 Antwerpen x x x 
Lambregts Yoni ATAC 521774 Antwerpen x x x 
Okaka Florence BVAC 5191113 Antwerpen   x   
Uyttenhove Frank BRAB 5203097 Antwerpen x x x 
Berings Filip AVT 5191059 Limburg x x x 
Claessens Raf AVT 5203033 Limburg x x x 
Daniels Hilde ACA 5202425 Limburg     x 
Jooken Sven ACA 5202485 Limburg x x x 
Nicolaij Sven ACA 5161918 Limburg x x x 
Pictoel Kris TACT 5119545 Limburg x     
Riskin Jens ADD 5081384 Limburg x   x 
Smets Tina ACA 5189361 Limburg   x   
Sneyers Yves LOOI 1651740 Limburg   x x 
Van Den Bossche Marnic ACA 5163727 Limburg   x x 
Vanschoonbeek Frank LOOI 5203098 Limburg   x   
Boulaert Dorothée RAT 5193725 Oost-Vlaanderen x x x 
Buyle Hector VOLH 4061101 Oost-Vlaanderen x x x 
De Backer Inge RAT 5191374 Oost-Vlaanderen x x   
De Beule Matthias RCG 4060779 Oost-Vlaanderen       
De Meulenaere Elisabeth VS 5145309 Oost-Vlaanderen x x x 
D'Hondt Gunter RAT 5132842 Oost-Vlaanderen x   x 
Ladrier Nancy DEIN 5203040 Oost-Vlaanderen   x   
Piens Romina RAT 5193699 Oost-Vlaanderen   x x 
Van Bockstal Saartje VS 4570090 Oost-Vlaanderen x   x 
Van Caelenberghe Kristof VS 4570770 Oost-Vlaanderen x x x 
Van Campenhout Dannie LEBB 5120416 Oost-Vlaanderen x   x 
Van Doorslaer Jan VS 5193093 Oost-Vlaanderen x x x 
Van Landeghem Freddy RIEM 5132876 Oost-Vlaanderen   x x 
Vannieuwenhuyse Stijn VS 4570027 Oost-Vlaanderen x   x 
Bervoet Sabine ACKO 1654386 Vlaams-Brabant x x x 
De Haes Johan DCLA 5203032 Vlaams-Brabant   x x 
De Smet Sarah PEGA 5175845 Vlaams-Brabant x x x 
De Staercke Melissa OEH 5072403 Vlaams-Brabant   x x 
Fabry Olivia DAC 5080228 Vlaams-Brabant x x x 
Hendrickx Joost GRIM 5191114 Vlaams-Brabant x x x 
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Heselmans Werner DCLA 5142815 Vlaams-Brabant x x x 
Van Buggenhout Robert PEGA 5175877 Vlaams-Brabant x x x 
Van den Broeck Herman PEGA 5174681 Vlaams-Brabant   x x 
Van der Hoeven Yves PEGA 5175838 Vlaams-Brabant x x x 
Cneut Jurgen AVR 631304 West-Vlaanderen x x   
De Pauw Kristof AVR 5203020 West-Vlaanderen x x x 
Denys Liliane FLAC 1581596 West-Vlaanderen x x x 
Jansseune Dominique MACW 2512029 West-Vlaanderen   x x 
Vandermeersch Frans AVR 5202731 West-Vlaanderen x x x 

Situatie op 10 september 2019 
(de stage van Van den Broeck Herman PEGA wordt wegens omstandigheden verlengd tot het einde 
van het zomerseizoen 2020). 
 
We willen de aanduiders motiveren om de kandidaat juryleden niveau 1 zo snel mogelijk op te roepen 
zodat hun stage kan afgewerkt worden.  
We vragen ook met aandrang aan de scheidsrechters om de evaluatieformulieren in te vullen en aan 
de VAL te bezorgen. 

 
e) Examen niveau 3 – evaluatie stage + mondeling examen 

De situatie van 2 jaar geleden (schrapping van bepaalde vragen in het schriftelijk examen door 
de KBAB) en de beroepsprocedures betreffende de stages van de LBFA kandidaten, waar de 
VCJ niet op de hoogte was van de uitkomst ervan, heeft ertoe geleid dat er een hele hoop 
verwarring is ontstaan (ook binnen de LBFA). De VCJ betreurt dit ten zeerste. Uiteindelijk was 
het voor vele personen niet duidelijk wie wel en wie niet geslaagd was voor de stage, zijn 
mondeling examen mocht afleggen en voor welke examencommissie (de vaste of de 
vervangende). 
 
De VCJ betreurt dat er 2 juryleden hun mondeling examen niet hebben mogen afleggen en 
geeft de examencommissie de opdracht om dit zo snel mogelijk recht te zetten.  
 

6 Reglementen 

a) Hoeveelheid werptuigen 
Hoeveel persoonlijke werptuigen mag een atleet meebrengen naar een wedstrijd en laten 
keuren? 
  vanaf 1 november 2019 wordt dit door de IAAF beperkt tot 2. Elke atleet mag per 

werpproef waaraan hij deelneemt slechts 2 persoonlijke werptuigen aanbieden. 
 

b) Startprocedures jeugd 
Wat zijn vanaf 1 november 2019 (publicatie nieuwe IAAF reglementen) de geldige startposities 
voor Ben/Pup/Min? (Art 161 2c (kader)). Blijft dit zoals nu? 
Er zijn verschillen tussen de huidige VAL procedures en LBFA procedures.  
Zou idealiter gelijklopend moeten zijn met de LBFA. 
Het VCJ stelt voor dat de beleidscommissie jeugd zich hierover buigt en dit bij voorkeur in 
samenspraak met de LBFA. 
 

c) Aanbevelingen Mastercommissie 
Zal besproken worden op de volgende vergadering. (document zal meegestuurd worden met 
het verslag). 
De VCJ is verbaasd dat de Mastercommissie adviezen formuleert over jeugd, enz… 

 
d) Recordbladen 

De nieuwe recordbladen staan op de website.  
 

7 Klachten en wedstrijdincidenten 

a) Klacht MACW – BVV 2b te Ninove op 19 mei 
Jury van Beroep: Raf Moens, Marnix De Mangelaere en Robert Hicketick. 
Klacht: de MACW atleet in baan 1 zou het “klaar” bevel niet gehoord hebben. 
De starter werd gecontacteerd om zijn versie van de feiten weer te geven.   
Beslissing Jury van Beroep: de beslissing van de scheidsrechter blijft gehandhaafd.  
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b) Gedrag trainer tijdens wedstrijd in Peer 

Een atlete droeg een polsbandje voor kogelstoten. De scheidsrechter liet dit toe. Een trainer 
was hier niet mee akkoord en ging hevig in discussie met de juryleden aan de kogelstand.  
 Dit gedrag is niet gepast.  
 De VCJ vraagt aan de trainers om respect te hebben voor iedereen op het terrein.  

 
c) Gedrag trainer tijdens BK Meerkampen 

Dit zal binnen de federatie behandeld en opgevolgd worden.  
 
d) Gedrag scheidsrechter tijdens meeting in Bornem 

Beide partijen zullen uitgenodigd worden voor een gesprek op de volgende VCJ vergadering.  
 

8 Commissies 

a) Nieuw keuringsverslag pistes 
Zal op de volgende vergadering bekeken worden. 

 
b) Vragen mbt tot keuring piste Antwerpen 

4x60, 4x80 staat nergens gespecifieerd dat de lijn 5cm moet zijn.  
De lijnen vermeld binnen het IAAF reglement moeten de correcte afmetingen hebben. Wat 
niet in het IAAF reglement staat mag daarvan afwijken. 

 
c) Ontslag aanduider Oost-Vlaanderen 

De VCJ neemt nota van de brief van het PC Oost-Vlaanderen. 
 
d) Juryleden BVV 

Voorstel commissie competitie: 
“De clubs stellen 1 jurylid ter beschikking bij de algemene interclubs, 2 bij de Cad/Sch. 
De proefperiode van 2 jaar om de provinciale aanduiders een jury te laten samenstellen is 
negatief geëvalueerd.”  
 De VCJ vraagt zich af door wie het huidige aanduiding systeem negatief geëvalueerd 

werd? Het VCJ hoort meestal positieve reacties op het feit dat de clubs geen juryleden 
meer dienen af te vaardigen op de BVV. Is er een rondvraag geweest naar de clubs die 
deelnemen aan de BVV? Wat vinden de clubs het best, een jurylid afvaardigen of een 
aanduiding via de provinciale aanduider? 

 
“Problemen om zowel tijdens gewone meetings als kampioenschappen voldoende juryleden te 
convoceren. Hiervoor dient dringend een oplossing te komen om de kwaliteit en goede werking 
van deze meetings te garanderen. De commissie vraagt dan ook aan de VCJ om enkele 
voorstellen te formuleren”  
 De VCJ heeft reeds de functie van clubjurylid in het leven geroepen om meer 

medewerkers een juryfunctie te kunnen laten uitoefenen tijdens de wedstrijden. 
Ook is de minimumleeftijd om jurylid te kunnen worden aanzienlijk verlaagd. 
Juryleden gaan graag naar wedstrijden waar ze goed ontvangen worden.  
De VCJ beseft wel dat de meeste juryleden niet meer bereid zijn om nog zo dikwijls op 
te treden als in het verleden het geval was. 
Een commissie juryhervorming is opgericht die de volledige juryproblematiek aan het 
bekijken is. Het VCJ wacht op de resultaten en voorstellen van deze commissie. 

 

9 Juryhervorming en opleiding – VCJ subcommissie o.l.v. Peter Wijns 

a) Stand van zaken 
Dinsdag 17 september finale vergadering. 
Het voorstel van de werkgroep zal in volgende volgorde voorgesteld worden: 
- Aanduiders (1 oktober 2019) 
- VCJ (10 oktober 2019) 
- AV VCJ (23 november 2019) 
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10 Diverse vragen en varia 

Guido: 
Wat doet een HSR op een wedstrijd en daarna. 

Welke formulieren zijn er en welke moeten worden opgestuurd? 
 Zie website: jury; nuttige documenten; Wat moet een jurylid doen voor een wedstrijd? 

 
Wie mag een kaart geven bij een regionale wedstrijd?  
Dit in geval van agressie. Kan een HSR later alsnog een kaart geven? 

 De scheidsrechter. 
De chef kamp dient de scheidsrechter op te roepen indien het de spuitgaten uitloopt. 
Ook de starter kan een kaart geven voor feiten gelieerd aan de start 

 
Meerkamprecord: Welk formulier moet worden ingevuld? 

 Het recordblad dat op de website staat. 
 
Estafetten: Tonen van de vlaggen. Wanneer en hoe lang? 

 De scheidsrechter moet zijn teams zelf organiseren en spreekt zelf met de bevoegde 
juryleden af.  

 
Robert: 
Op de FC te Huizingen kwamen 3 chaperons en de dokter van de antidoping voor de mensen  
van de aankomst en de chrono staan bij een spurtnummer om te zien wie 1-2 en 3 was.  
Soms staan ze ook van bij het begin van de wedstrijd aan de kampplaats. 
Is het niet mogelijk dat deze ook achter de omheining blijven staan en dat een jurylid of de 
scheidsrechter de atleten naar de chaperons brengt? 

 Daar kan weinig aan gedaan worden. Ze kunnen enkel geadviseerd worden om samen 
te werken met de juryleden en het verloop van de wedstrijd niet hinderen. 

 
Op dezelfde meeting had een Zuid Afrikaanse atlete (AMH) een nieuw WR. gelopen. 
Vermits de dopingcommissie toch aanwezig was werd aan de dokter door de meetingleider Peetroons 
Ludwig gevraagd of deze atlete ook kon komen plassen.(Meerkamprecord van Thiam) 
Volgens de dokter moest de atlete eerst 500,00 € betalen maar deze heeft geweigerd en er werd 
geen test gedaan. 
Moet bij een WR de atle(e)t(e) naar een dokter gaan voor een test? 

 Neen, bij AMH atleten wordt een record gehomologeerd als er een dopingcontroleur 
aanwezig is op de wedstrijd. Zelfs als ze geen test heeft moeten afleggen is het record 
gehomologeerd indien aan alle andere voorwaarden voldaan is. 

 
 

Volgende VCJ vergadering:  
Donderdag 10 oktober (voorstel werkgroep juryhervorming) 

Dinsdag 29 oktober. 
AV VCJ 23 november 10u. 

 
 

 
TO DO: 
An: 

- Officieel bericht fotofinish operators 
 
Iedereen: 

- Bekijken adviezen Mastercommissie 
- Keuringsverslag bekijken 
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Kennisgeving / Advies 
Commissie jeugd: 
Wat zijn vanaf 1 november 2019 (nieuwe IAAF reglementen) de geldige startposities voor 
Ben/Pup/Min?  
(Art 161 2c (kader)) 
Er zijn verschillen tussen de huidige VAL procedures en LBFA procedures. 

 Zou idealiter gelijklopend moeten zijn met de LBFA. 
 
Commissie competitie: 

Juryleden BVV 
Voorstel commissie competitie: 
“De clubs stellen 1 jurylid ter beschikking bij de algemene interclubs, 2 bij de Cad/Sch. 
De proefperiode van 2 jaar om de provinciale aanduiders een jury te laten samenstellen is negatief 
geëvalueerd.”  

 De VCJ vraagt zich af door wie het huidige aanduiding systeem negatief geëvalueerd 
werd? Is er een rondvraag geweest naar de clubs? Wat vinden de clubs het best, een 
jurylid afvaardigen of een aanduiding via de provinciale aanduider? 

 
Problemen om zowel tijdens gewone meetings als kampioenschappen voldoende juryleden te 
convoceren  

 De VCJ heeft reeds de functie van clubjurylid in het leven geroepen om meer 
medewerkers een juryfunctie te kunnen laten uitoefenen tijdens de wedstrijden. 
Ook is de minimumleeftijd om jurylid te kunnen worden aanzienlijk verlaagd. 
Juryleden gaan graag naar wedstrijden waar ze goed ontvangen worden.  
De VCj beseft wel dat de meeste juryleden niet meer bereid zijn om nog zo dikwijls op 
te treden als in het verleden het geval was. 
Een commissie juryhervorming is opgericht die de volledige juryproblematiek aan het 
bekijken is. Het VCJ wacht op de resultaten en voorstellen van deze commissie  

 
 


